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Ahoj všem, jm e nu ji se Adam Habrda a jsem prvním kláštereckým m im inkem, které 
přišlo na svět v  roce 2020. Stalo se tak 2. ledna krátce po půl osmé večer a musím 
uznale dodat, že je  mě docela kus -  chybělo jen  90 g a měl bych tř i a půl kila, měřil 
jsem rovných 50 cm.
Toto jsou v současné době dva nejdůležitější lidé v mém životě -  tatínek a maminka, 
která na fotce zrovna dostává kytičku od pana starosty. Rodiče jsem překvapil, už mi 
to tiž  byla dlouhá chvíle, a tak jsem se rozhodl p řijít na svět o něco dříve, než bylo pů
vodně v plánu. Navíc jsem  tušil, že už se oba nemohou dočkat, až budu s nimi.
Máma říká, že jsem  dar. To je  nádhera vědět, že mě to lik  m ilu je! Vždyť jsem  je jí první 
m im inko, na které  v životě čekala poměrně dlouho. A taky se bojí, aby mi neublížila, 
když jsem  prý ta k  malý a křehký... Kdybych to uměl, řekl bych jí, ať se nebojí, že to 
určitě spolu skvěle zvládneme. Můj tatínek byl zase moc statečný, náš velký den prožil 
společně s nám i. o
Od hodné paní m atrikářky a pana starosty jsem  dostal spoustu dárečků, něco na sebe 
a něco na hraní. Z kadaňské porodnice, kde se o mě i o maminku perfektně starali, 
jsem si odnesl medaili a s sebou domů novorozeneckou žloutenku jako bonus.
Svět musí být asi skvělé místo, když jeden dostane medaili už jen za to, že se narodí. 
Není to  paráda? Už se těším na to , co pěkného mě tu čeká. A něco vám řeknu: být ce
lebritou je  příjem né, ale taky to  unavuje, takže mě nechte zase chvíli spát.
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Vážení Klášterečtí,
první měsíc 
roku 2020 je 
pomalu za 
námi. Rok, 
který je slo
žený z dvo
jek a nul,

zahájily již  tradiční akce 
v našem městě. Vše začalo 
novoročním turnajem ve 
stolním tenise pro všechny, 
kteří se přišli trochu rozhý
bat. Také městem po roce 
proletěla svítící kometa, kte
rá spojila všechny účastníky. 
Je fajn, že se díky obětavým 
pořadatelům a účinkujícím 
daří ty to  akce realizovat. 
S kometou, která tradičně 
zakončila svou cestu v kos
tele NejsvětějšíTrojice před
stavením studentů našeho 
gymnázia, se poprvé prošel 
i pan farář Vít Audy.
Ve zmiňovaném kostele se 
naplno rozezní nově rekon
struované varhany hned 
začátkem února při varhan
ním koncertě, a to v podání 
Pavla Svobody, vítěze mezi
národních varhanních sou
těží.
Kulturu si po uzavření kul
turního domu nyní tolik
neužijeme, můžeme se ale 
věnovat sledování třetí nej
větší světové akce v ledním 
hokeji kategorie hokejistů do 
osmnácti let. Na náš zimní 
stadion a stadion v Chomu
tově zavítají hokejisté repre
zentací špičkových hokejo
vých týmů. V Klášterci se 
nám představí naše česká 
reprezentace a já jsem velmi 
rád, že hokejový svaz dává 
prostor к uspořádání tako
výchto zápasů i menším 
městům. Je to jistě ocenění 
práce všech, kteří se tomuto 
sportu v našem městě dlou
hodobě věnují. Nenechte si 
tuto výjimečnou příležitost 
ujít a přijdte fandit našim 
klukům.
V únoru bude také poprvé 
v tomto roce zasedat zastu
pitelstvo města. Zasedání se 
po letech opět vrátí do spo
lečenského domu Panora
ma.
Dětem přeji krásné snad 
i trochu zimní prázdniny 
a Vám všem pohodový únor.

Štefan Drozd, 
starosta města и


